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Vragen van lid Kooiman (SP) aan de minister van Volksgezondheid, Welzijn en 
Sport over het bericht dat het Admiraal de Ruyter Ziekenhuis zwangere 
vrouwen commerciële pretecho’s aanbiedt (ingezonden 8 augustus 2011). 

Vraag 1
Wat is uw oordeel over het bericht dat het Admiraal de Ruyter Ziekenhuis 
zwangere vrouwen commerciële pretecho’s aanbiedt?1 

Vraag 2
Hoeveel geld haalt het Admiraal de Ruyter Ziekenhuis gemiddeld per maand 
op door het maken van deze echo’s? Wordt dit geld ook ingezet voor andere 
activiteiten in het ziekenhuis? 

Vraag 3
In hoeverre wordt er aan vrouwen die al bij de verloskundigen in het 
Admiraal de Ruyter Ziekenhuis lopen op medische indicatie reclame gemaakt 
voor een pretecho? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat een ziekenhuis zich bezig moet houden met medische 
zorg en niet met commerciële activiteiten zoals het maken van echo’s zonder 
enige medische noodzaak? Is het niet principieel onjuist dat publiek gefinan-
cierde instellingen hun autoriteit en gezag misbruiken voor commerciële 
doeleinden? Erodeert op deze wijze niet ook niet het gezag van het ziekenhuis 
doordat patiënten niet meer zeker weten of iets wordt gedaan of geadviseerd 
op medische gronden of op commerciële gronden? Zo nee, hoezo niet? Zo ja, 
wat gaat u hiertegen ondernemen?

1 Skipr, 22 juli 2011, http://www.skipr.nl/actueel/id8179-adrz-biedt-pretechos-aan.html
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